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Abstract (en)
This is a compact housing (1) which can be used in series, with a lower securing bar (12), enabling skis (11) to be secured in a narrow space (2),
articles to be secured in a locker (3), ski poles (4) to be secured in supports (6) fastened to the door of the locker (5), everything being locked by a
door (7), which closes automatically, having sprung hinges (9) and a lock (10), the key of which operates by means of inserting a coin (8) for initial
opening and remains blocked at final opening. <IMAGE>

Abstract (fr)
Il s'agit d'un boîtier compact (1) utilisable en série, avec barre ?inférieure? de fixation (12), permettant de fixer des skis (11) dans un espace etroit
(2), des objets dans un casier (3), des bâtons de ski (4) dans des supports (6) fixés à la porte du casier (5), le tout verrouillé par une porte (7) se
refermant automatiquement avec gonds à ressorts (9) et avec serrure (10) dont la clef fonctionne par introduction de monnaie (8) pour l'ouverture
initiale et reste bloquée à l'ouverture finale.
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